## Mazars 香港



300 + 23

專業人士

**Professionals** 

**Partners** 

「香港長久以來是世界各國進入中國商業領域的窗口, 亦是中國連繫各國的橋樑。我們運用專業知識及商業 網絡,致力為客戶提供方案,共同尋找亞洲各種機遇。」

"Hong Kong has a unique position as an entry point to China and a long history of connecting businesses throughout the world. We aim to leverage our expertise and networks to develop solutions for clients to thrive and take advantage of the opportunities in Asia."



葉毅成 Jimmy Yip 董事總經理 Managing Director (+852) 2909 5625 jimmy.yip@mazars.hk

#### 關注我們 Follow us

LinkedIn: www.linkedin.com/company/

mazars-in-hong-kong

Facebook: www.facebook.com/mazarsHK

Instagram: www.instagram.com/mazarshongkong/

www.twitter.com/MazarsHK

### 聯繫我們 Contact us

中審眾環(香港)會計師事務所有限公司 Mazars CPA Limited

香港灣仔港灣道18號中環廣場42樓 42nd Floor, Central Plaza 18 Harbour Road Wanchai, Hong Kong

電話 Tel: (+852) 2909 5555 傳真 Fax: (+852) 2810 0032 電郵 Email: info@mazars.hk

網站 Website: www.mazars.hk

## 我們的服務 Our services

Audit & Assurance 審計及鑑證服務

#### 外包服務

- 薪酬管理及人力資源服務
- 公司秘書服務
- 會計及報告服務

## Outsourcing

- Payroll & HR Services
- Corporate Secretarial
- Accounting & Reporting

#### 財務諮詢服務

- 交易服務及估價
- 法證調查服務 • 訴訟支援服務

## Financial Advisory

- Transaction Services & Valuations
- Forensic Investigation Services
- Litigation Support

風險諮詢及可持續發展 Risk Advisory & Sustainability

稅務服務 Tax

金融服務 **Financial Services** 

Mazars集團是一家國際性以一體化合夥機制營運的組織,提供專業審計、會計、商業諮詢、稅務及法律諮詢服務\*。 Mazars集團的服務遍佈超過100個國家及地區,擁有超過50,000 名專業員工,當中包括隸屬於我們一體化合夥機制的33,000+名專業人士,以及Mazars北美聯盟的17,000+名專業人士,致力協助不同規模的企業客戶於不同階段的業務發展。

\*在適用的國家法律允許的情況下

Mazars is an internationally integrated partnership, specialising in audit, accountancy, advisory, tax and legal services Operating in over 100 countries and territories around the world, we draw on the expertise of more than 50,000 professionals – 33,000+ in Mazars' integrated partnership and 17,000+ via the Mazars North America Alliance – to assist clients of all sizes at every stage in their development.

\*Where permitted under applicable country laws



# Mazars集團的數據

### Mazars in numbers

## 全球 Global

一體化合夥模式 <u>Partnership</u>

**Partners** 

國家及地區 Countries and territories 300+

Offices

+13%

Growth

50,000+

**Professionals** 

€2.8bn

營收 Fee income

數據截至2024年1月1日 最新資訊,請瀏覽 www.mazars.com/keydata

For up-to-date information, please visit:

## 亞太地區 Asia-Pacific

一體化合夥模式 Partnership

50+

Offices

+13.6%

Growth

400+

合夥人 **Partners**  9,300+

**Professionals** 

15+

國家及地區 Countries and territories €450m

營收 Fee income 數據截至2024年1月1日 最新資訊,請瀏覽

For up-to-date information, please visit:

All rights reserved. This publication in whole or in part may not be reproduced, distributed or used in any manner whatsoever without the express prior and written consent of the Mazars, except for the use of brief quotations in the press, in social media or in another communication tool, as long as Mazars and the source of the publication are duly mentioned In all cases, Mazars' intellectual property rights are protected and the Mazars Group shall not be liable for any use of this publication by third parties, either with or without Mazars' prior authorisation

@ Mazars 2024

